
Informácia 

 z 13. zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 3. 5. 2011 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Hostia: Ing. Maga 

Rokovanie viedol predseda RŠ JUDr. Miroslav Brtko 

Program:  

  1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia 

  3. Informácie riaditeľa ZŠ s MŠ za 3. štvrťrok školského roku 2010/2011 

  4. Rôzne 

  5. Uznesenie 

  6. Záver 

 

Informácia:  

Predseda RŠ JUDr. M. Brtko privítal prítomných a zasadnutie otvoril. Riaditeľ ZŠ s MŠ 

informoval prítomných o práci školy, o výchovno-vyučovacích výsledkoch za 3. štvrťrok 

školského roku 2010/2011, oboznámil s výsledkami hodnotiacej porady - na hodnotiacej 

porade sa hodnotili výchovno-vyučovacie výsledky žiakov, riešilo sa zlé správanie žiakov 

8. B pričom boli prijaté opatrenia na zlepšenie správania, riešilo sa rozmiestnenie žiakov 

9. ročníka. Informoval o Monitore 9 – boli sme lepší ako celoslovenský priemer SJL o   

4,3%, v  Mat - 0,2%. Oboznámil RŠ o úspechoch žiakov v súťažiach, o projekte 

Modernizácia výchovno-vyučovacieho procesu, o oprave telocvične, o výbere novej 

technológie na podávanie štiepkov, o tom, že v budúcom školskom roku sa otvorí 0-tý 

ročník pre žiakov s odloženou školskou dochádzkou. I. Marton sa zaujímal, prečo sa 

prváci v 2. ročníku idú zlučovať do jednej triedy, Ing. Birtusová spomenula problém so 

spájaním tried rôznej jazykovej úrovne na ANJ, následne čoho dobrí žiaci zlenivejú. I. 

Marton sa zaujímal o modernizáciu školskej kuchyne, navrhol, dať ju do prenájmu, Ing. 

Švento navrhol, že by pomohlo zobrať cudzích stravníkov, robiť akcie, za utŕžené 

peniaze urobiť modernizáciu jedálne. 

 


